
Van: arnoldvanstrien  

Verzonden: donderdag 1 december 2022 14:02 

Aan: Erica Bastiaans  

Onderwerp: Startnotitie actualisatie participatie en Van wijkraad naar wijkplatform  

 

Beste voorzitter,  

In de raadscommissievergadering Bestuur van 1 december 2022 worden deze nota's behandeld. 

In de agendaopgave ontbreekt volgend mij het agendapunt: Inspreken voor belangstellenden. 

Daarom hierbij mijn reactie als particulier op beide nota's. 

Ik kan mijn grotendeels vinden in de open brief van de heer Jan van Eeden. 

Een vragenlijst die aan ons als wijkraad Patrimoniumbuurt zou zijn gestuurd en die tussen 27 juni en 

13 juli 2022 ingevuld zou moeten worden, heeft ons nooit bereikt. Ook de halverwege gestuurde 

herinnering is bij ons niet bekend. 

Het enthousiasme over de Nieuwe Democratie kan ik zeker niet delen. 

Wat de wijkraden betreft in de zin: In het coalitieakkoord is een duidelijke keuze gemaakt voor de rol 

van wijkraden als netwerkplatform. 

Dit is dus een duidelijke stellingname van het college dus wat valt er nog te kiezen en wat voor een 

zin heeft het dan nog om hierover te gaan spreken of te onderhandelen. 

Mijn conclusie is duidelijk, in wijkraden zitten lastige en te mondige mensen, usual suspets, mensen 

met meer opleiding en kennis dan de zittende ambtenarij en daar wil men graag vanaf. 

Ik wens u allen veel wijsheid toe maar bedenk het coalitieakkoord is en blijft leidend ook al wordt 

beweerd van niet. 

Arnold van Strien, op persoonlijke titel 


